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Referat for bestyrelsesmøde kreds 3 den 23. aug. 2022 

 

Dagsorden 

1. Velkomst og godkendelse af dagsorden. 

2. Opfølgning på generalforsamlingen 2022. 

3. Gennemgang af følgende emner: 

a. skrivelse fra PL dateret 17. maj 2022 om evt. nedlæggelse af kreds 12. 

b. skrivelse fra PL dateret 17. maj 2022 om fremtidige samarbejde med Politiforbundet. 

c. skrivelse fra PL dateret 17. maj 2022 om mulighed for andre interesseorganisationers adgang til 

PL.s Hjemmeside. 

d. drøftelse af referat dateret 24. maj 2022 fra nedsat arbejdsgruppe. 

e. skrivelse fra PL dateret 9. juni 2022 om notat fra møde med CO 10. 

Ovennævnte skrivelse er tidligere fremsendt til jer på mail. 

4. Nyt fra kassereren. 

5. Planlægning af generalforsamling 2023. 

6. Eventuelt. 

Der vil være en lettere frokost under mødet. 

--- 

Referat 

Ad 1: Formanden HJ bød velkommen, dagsorden godkendt. 

Ad 2: HJ takkede for indsatsen til generalforsamlingen 2022 og var tilfreds med afviklingen. 

Ad 3 a: Nedlæggelse af kreds 12 Bornholm: ingen af medlemmerne på Bornholm ønsker at 

deltage i en ny bestyrelsen, hvorfor der er forslag om at de bliver tilknyttet Landsforeningen. Det 

kræver en vedtægtsændring ved den næste generalforsamling i Landsforeningen. Bestyrelsen er 

enig i dette forslag. 

Ad b og c: Fremtidig samarbejde med Politiforbundet. Oplæg fra Mogens Winding gennemgået 

med bl.a. regler fra andre forbund med pensionerede tjenestemænd, hvor der er tilknytning fra 

pensionisterne til deres hovedforbund. Forbund som også er tilknyttet CO-10 er TAT, teknisk og 

adm.  Tjenestemænd, DTS, dansk Told og Skatteforbund og CS Centralforeningen af 

Stampersonel. De er alle tilknyttet deres gamle forbund og har nogle regler og tiltag som vi 

formentlig også kan bruge. Fremtidig drøftelse i en arbejdsgruppe i samarbejde med 

Politiforbundet. 
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Mulighed for andre organisationers adgang til PL.s hjemmeside. Bestyrelsen er enig i at bl.a de 

tidligere nævnte organisationer TAT, DTS og CS skal have mulighed for adgang til vores 

hjemmeside, idet vi på mange områder har fælles interesser. 

Ad d og e: Af notat fra arbejdsgruppen fremgår det, at der er flere uafklarede punkter hvordan det 

fremtidige samarbejde skal finde sted, bl.a. bør PL skrives ind i Politiforbundets love som en 

landsforening, som lederforeningen. Opkrævning af fælles kontingent, mulighed for at deltage i 

Politiforbundets kongres med taleret. 

Af notat vedr. forhandlingsret og reguleringsordning fremgår det, at vi er en del af af 

sammenslutningen af senior/pensionistforeninger i CO-10. Landsforeningens medlemskab er 

vigtig da det er her igennem vi udøver vores forhandlingsret. Arbejdet med reguleringsordningen 

er genoptaget. Resultatet skulle være færdiggjort i forbindelse med OK 21, men blev stoppet pga.. 

corona. Genoptages i forbindelse med OK 24. Bestyrelsen har taget disse ting til efterretning. 

Ad 4: Nyt fra kassereren: Vi har fået konto i Lån-og Spar, hvilken er gebyrfri. Kassereren BS 

oplyste at vi har en god økonomi i kredsen. 

Ad 5: Generalforsamling 2023: Vi planlægger efter at holde generalforsamling hos et firma i 

kredsen. NO undersøger om det er muligt at afholde generalforsamling hos Grundfos i 

Bjerringbro. 

Ad 6: Eventuelt: Intet. 

Tak til Lisbeth for en god frokost. 

Referat Niels-Ove. 

 


